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Številka:  032-11/2019-50-40/62/11 
Datum:   7.10.2020 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
16. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov, ki je bila v sredo, dne 7.10.2020 ob 17.00 uri v sejni dvorani št. 

9/pritličje poslopja Mestne občine Kranj 
 

 
 
 
PRISOTNI: 

1. Mag. Barbara Gunčar – predsednica 
2. Robert Nograšek – podpredsednik 
3. Mag. Ana Pavlovski - članica 
4. Slavko Knavs - član 
5. Magda Keber – članica 
6. Ana Berglez, Oddelek za pravne in kadrovske zadeve – tajnica komisije 

 
 
 
Dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 15. seje Komisije za pobude in pritožbe z dne 9.9.2020 
2. Predlogi za izboljšanje dela Zavoda za turizem in kulturo Kranj (ZTKK) 
3. Razno 

 
 
 
1.Predlagani dnevni red je bil soglasno (5 ZA) sprejet. 

 
 
 

2.Potrditev zapisnika 15. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov z dne 9.9.2020 

Po razpravi je komisija soglasno (5 ZA) sprejela naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 15. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov z dne 9.9.2020 
 
 
 
 

http://www.kranj.si/
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3. Predlogi za izboljšanje dela Zavoda za turizem in kulturo Kranj (ZTKK) 

 
Po razpravi je komisija soglasno (5 ZA) sprejela naslednje 
 
SKLEPE: 
 

1.) Komisija za pobude in pritožbe občanov prosi direktorja Zavoda za turizem in kulturo Kranj za 
informacije o tem, koliko in na kakšen način je ZTKK pomagal hotelirjem in gostincem pri realizaciji 
oz. unovčevanju turističnih bonov (vavčerjev) v Kranju? 

 

2.) Komisija za pobude in pritožbe občanov predlaga, da ZTKK pridobiva prihodke od dejavnosti, ki niso 
konkurenčne dejavnostim v starem mestnem jedru. 
 

3.) Komisija za pobude in pritožbe občanov podaja pobudo, da naj ZTKK svoje prireditve preda v 
organizacijo podjetnikom zunaj in znotraj mestnega jedra, tako kot to počne Layerjeva hiša. 

 

 

 

4.Razno 
 

- Članica Ana Pavlovski prosi za informacijo, ali je bil res izveden napad na varnostnika stavbe MOK in 
izrečene grožnje varnostniku, ter ali obstaja kakšen zapis o tem, in če da, ali ga lahko prejme? 

 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.05 uri. 
 
 
 
 
Zapisala: 
Ana Berglez                                                                        Mag. Barbara Gunčar 

Predsednica 
 


